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Poskvtnutí informací Mle zákona. č. 106/1999 Sb. na žádost ze dne 26. 8. 2022 — zasléni

Dne 26. srpna 2022 jste osobně doručil na Úřad Městské části Praha-Lipence, svou žádost o

poskytnutí informací podle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím ve znění

pozdějších předpisů, adresovanou starostce MČ Praha-Lipence Mgr. Lence Kadlecové, týkající se

nepříznivé dopravní situace a jejiho řešení v ulici Černošická/Josefa Houdka: Žádáte o poskytnutí

informací k níže uvedeným dotazům:

a) Kdy a kdy odborně řešil možnosti řešení, který by přispěly k bezpečnému a plynulému

průjezdu vozidel, i s ohledem na chodce, ve výše uvedeném úseku ulic?

b) Kdy a kam (komu) jste, jako zástupkyně městské části Lipence (nebo kdokoliv jiný z vedeni

Lipenců) podala doložitelný požadavek na vyřešení výše uvedeného dopravního

problému?

Odpovědi k výše uvedeným dotazům poskytuje starostka MČ Mgr. Lenka Kadlecová:

Původní návrh studie jsme obdrželi od firmy Natland, tato studie byla předána TSK a v lednu 2021

se uskutečnila první schůzka nad tímto návrhem za přítomnosti TSK, INV MHMP, ODO MHMP,

OPKD MHMP, DPP a ROPID. Následně převzala řešení esíčka do své kompetence TSK a zařadila

řešení do plánu investic — cca na přelomu 2021 a 2022.

Dále se možnostmi řešení esíčka zabývali zpracovatelé SPRL, součástí týmu byl i dopravni inženýr.

Návrhy řešení jsou v SPRL obsaženy.

V dubnu, květnu letošního roku se uskutečnily další schůzky k projednání situace, dodání informaci

projektantům a jejich seznámeni s aktuální situací. V srpnu 2022 byla prozatim poslední schůzka

nad jejich návrhem a našimi připomínkami.

c) Jakéjiné konkrétni úkony k vyřešení problému bezpečnosti dopravy, mimo uvedené ad a),

b) vedení Lipenců provedlo?

Odpověď poskytuje starostka MČ Mgr. Lenka Kadlecová:

Vedení MČ jednalo s majiteli pozemků v esíčku o možnosti rozšíření komunikace.
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d) Požadovalo vedení Lipenců, v posledních třech letech, na Technické správě komunikací,

nějaké mistni úpravy dopravní řešení v Iipeneckých ulicích (zejména Josefa Houdka,

Cernošické, Jílovišťské — zde s provozem MHD), které by vedly k větší bezpečnosti?

Jedná se např. o nové dopravní značky komezení rychlosti, kzákazu předjíždění,

k ochraně chodců, vyznačeni nových přechodů pro chodce,

Odpověď poskytuje starostka MČ Mgr. Lenka Kadlecová:

Ano. Připravili jsme soubor opatření pro zklidnění dopravy před školou, který nám byl v těchto dnech

schválen OVDZP Praha 16.

e) Jak dlouho máte k dispozici Vámi uvedené „bezpečné dopravní řešení v esíčku“ a proč

dodnes nebylo realizované?

Odpověď poskytuje starostka MČ Mgr. Lenka Kadlecová:

Bezpečné dopravní řešení v esíčku je soubor několika opatření, které na sebe navazují. Prvním

krokem bylo rozšířeni komunikace 0 pozemek paní Netolické, které bylo vedením MČ navrženo na

27. jednání ZMČ. Vy jste proti němu, zřejmě v zájmu bezpečnosti chodců, vystoupil.

Ing. Petr Jindra

tajemník úřadu
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Dopravní řešení Černošická/Josefa Houdka

žádost o poskytnutí informace podle Zákona č. 106/1999 Sb. (o svobodném přístupu k informacím)

Vážená paní starostko,

obracím se na Vás, jelikož už roky na zasedáních zastupitelstva od Vás i od některých členů rady

slyším zprávy, že řešíte nepříznivou dopravní situaci v ulici Černošické/Josefa Houdka, v úseku od

základní školy ke křižovatce s ulicemi Jana Čerstvého a K Samoobsluze.

Protože poněkud odlišné informace z jiného zdroje zazněly i na posledních jednáních zastupitelstva,

v květnu a červnu t.r.,

protože jste odmítli i ve Strategickém plánu rozvoje i v připomínkách k návrhu Metropolitního plánu

hl. města zabývat se, resp. požadovat, bezpečnější objízdnou komunikací, vedoucí alespoň zčásti

mimo zástavbu Lipenců, a protože i veřejné deklarujete, že (cit.) „máme bezpečné dopravní řešení...“,

žádám Vás o sdělení následujících skutečností podle těchto dotazů:

a) Kdo a kdy odborně řešil možnosti řešení, které by přispěly k bezpečnému a plynulému

průjezdu vozidel, is ohledem na chodce, ve výše uvedeném useku ulic?

b) Kdy a kam (komu) jste, jako zástupkyně městské části Lipence (nebo kdokolivjiný z vedení

Lipenců) podala doložitelný požadavek na vyřešení výše uvedeného dopravního problému?

c) Jaké jiné konkrétní úkony k vyřešení problému bezpečnosti dopravy, mimo uvedené ad a), b),

vedení Lipenců provedlo?

d) Požadovalo vedení Lipenců, v posledních třech letech, na Technické správě komunikací,

nějaké místní úpravy dopravních řešení v lipeneckých ulicích (zejména Josefa Houdka,

Černošické, Jílovišťské —- zde s provozem MHD), které by vedly k větší bezpečnosti?

Jedná se např. o nově dopravní značky k omezení rychlosti, k zákazu předjíždění, k ochraně

chodců, vyznačení nových přechodů pro chodce,

e) Jak dlouho máte k dispozici Vámi uvedené „bezpečné dopravní řešení v esíčku" a proč dodnes

nebylo realizované?

U všech dotazů požaduji uvést i výsledky takových jednání, reakce „druhých stran“ na požadavky

Městské části Lipence, atd.

Žádám uvést konkrétní skutečnosti, zejména též data, obsah a závěry jednání, jména zástupce

městské části i protistrany. Zásadní zápisy a dokumentaci k výše uvedeným jednáním doložte v kopii.

Kde a u koho jsou uložené zápisy zjednání 0 uvedené problematice?

Odpověd'stačí zaslat, včetně příloh, elektronicky na níže uvedenou adresu.

S pozdravem

   

Praha Lipence,
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Ing. Miroslav Čížek, nar.


